

臺北市私立復興實驗高級中學-小學雙語部 110 學年度第 1 學期

四年級(Grade 4)第二次段考通知

- 一、**11/22 (一)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**11/25 (四)** 上午舉行國語、社會科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**11/26 (五)** 上午舉行數學、自然科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
11/22 (一)	上午 8 : 40 上午 9 : 20	英文 Reading	Unit 1 <u>Lesson 2</u> : Author's Purpose <u>Lesson 6</u> : Predictions vs. Inferences, Text features <u>Lesson 7</u> : Facts vs. Opinions, 10 idioms (reading worksheet) <u>Lesson 8</u> : Understanding Characters
	上午 9 : 35 上午 10:15	英文 English	<u>Spelling</u> : Unit 1 Lessons 2, 6, 7, 8 <u>Language Arts</u> : Unit 2 Nouns <u>Vocabulary</u> : Lessons 6 to 10 <u>Core Novel</u> : James and the Giant Peach
11/25 (四)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	國語 Chinese	第六課~第九課
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	社會 Social Studies	Unit 2 Americans and their history 2.1 America and Europe 2.2 A New Nation 2.3 Growth and Civil War 2.4 The United States Becomes a World Power Compare and Contrast / Interpret Timelines / Cause and Effect
11/26 (五)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	數學 Math	第四單元到第七單元第二節
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	自然 Science	<u>Topic</u> : Human Uses of Energy <u>Textbook</u> : Topic 2, Lessons 1-4 <u>Sub Topics</u> : Energy Transforming Machines, Non-Renewable Energy Resources, Renewable Energy Resources, Environmental Impacts of Energy Production

- 11 月 24 日、25 日課後才藝班不上課；課後家接班照常上課。
- 11 月 22 日、26 日課後才藝班及課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on Nov. 24th, 25th; after-school care is as scheduled.

After-school classes and after-school care are as scheduled on Nov. 22nd, 26th.

